
RADA  POWIATU   

   w SŁUPSKU           

 

OR-II-R.0002.37.2017          

        

Protokół Nr XXXVII/2017 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 15 grudnia 2017 roku 

 

 

 

XXXVII sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w sali konferencyjnej                   

nr 202  od godz. 1400. 

 

Ad I     

Otwarcie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - otworzył XXXVII sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

Powitał przybyłych radnych.  

Powitał gości: 

Pana Józefa Pawluka – kierownika Nadzoru Sanitarnego w Państwowym Powiatowym  Inspektoracie 

Sanitarnym w Słupsku. 

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Zdzisławem Kołodziejskim. 

Powitał kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, przedstawicieli mediów i wszystkich 

przybyłych na sesję. 

 

Obsługę prawną zapewnił radca prawny pan Maciej Pryputniewicz.       

Protokolantem obrad była pani Irena Kaczmaryk  z Wydziału  Organizacyjnego. 

 

Ad II 

Stwierdzenie kworum 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 18 radnych, na stan ustawowy Rady 21 radnych. Stwierdził,              

że obrady były prawomocne. 

(listy obecności radnych i gości stanowią zał. nr 1 i 2 do protokołu) 

       

Do protokołowania wyników głosowania sesji wyznaczył wiceprzewodniczącego Rady pana 

Wojciecha Krasuckiego. 
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Ad. III  

Zmiany w porządku obrad  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - przypomniał, że porządek obrad 

przekazał wcześniej do zapoznania się (zaproszenie stanowi zał. nr 3 do protokołu) 

W dniu 14 grudnia br. do Przewodniczącego Rady wpłynął wniosek od Zarządu Powiatu z prośbą     

 o wprowadzenie pod obrady Rady projektów uchwał Rady Powiatu Słupskiego: 

 - w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/267/2017 z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie zawarcia  

    umowy partnerskiej z Gminą na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1179G  

    Pobłocie – Głuszynko – Potęgowo – do drogi krajowej nr 6”, 

 - w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2017 rok 

- w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, 

- w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2017 roku nie wygasają z upływem roku   

    budżetowego oraz ustalenia planu finansowego tych niewygasających wydatków. 

Głosu udzielił panu Zdzisławowi Kołodziejskiemu Staroście. 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – pierwszy projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały                             

nr XXVIII/267/2017 z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie zawarcia umowy partnerskiej z Gminą na 

realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1179G Pobłocie – Głuszynko – Potęgowo – 

do drogi krajowej nr 6”, zaproponowany do wprowadzenia pod obrady rady spowodowane jest 

doprecyzowaniem dokładnie odcinka drogi, która została już zrealizowana. Jest to  ta sama droga, 

tylko inny odcinek drogi Pobłocie – Głuszynko – Potęgowo od skrzyżowania ul. Kościuszki                                   

z Racławicką i Targową w stronę drogi nr 6. 

W sprawie wydatków niewygasających, wyjaśnił, że są to takie zadania, które nie udało się z różnych 

powodów zrealizować. Jest to dokumentacja drogi Barcino – Łosino, dokumentacja na przebudowę 

mostu w Damnie i aktualizacja dokumentacji projektowej pn. „Budowa drogi Przewłoka – Grabno” 

oraz przebudowa drogi powiatowej 1112G na odcinku Ustka – Przewłoka – Objazda i Wytowno – 

Bydlino. Spowodowane jest to przedłużającą się  procedurą uzyskania decyzji środowiskowych. 

Dodał, że był osobiście zaangażowany w uzyskanie tych decyzji, które przedłużały się w RODOŚ                  

w Gdańsku. Następne zadanie w sprawie budowy chodnika w ciągu drogi powiatowej                                           

w Biesowicach, Podgórach oraz przebudowa drogi Dębnica Kaszubska – Podwilczyn spowodowane 

były brakiem wykonawcy. Na pierwsze przetargi nie zgłaszali się wykonawcy. W związku z tym,                   

że zbyt późno wybrali wykonawców nie udało się tych dróg zakończyć, tym bardziej, że pogoda                              

w tym roku nie dopisała. Następne zadanie remont dachu na budynku starostwa – dzisiaj dekarze 

pracują, natomiast przez trzy tygodnie pogoda nie dopisała i na dach nie można było wejść.  

O omówienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie poprosił panią skarbnik. 

  

Pani Jadwiga Janicka skarbnik Powiatu – wyjaśniła, że zmniejsza się po stronie dochodów                              

i wydatków o kwotę 1 631 937 zł. w związku z powyższym wynik budżetu nie ulega zmianie i wynosi 

3 818 336 zł. Jest to deficyt. I nie ulegają zmianie z tym związane przychody i rozchody. 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy są pytania. Pytań radni 

nie mieli. Przystąpił do głosowania wprowadzenia pierwszego projektu uchwały i zapytał,                      

kto z radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały nr XXVIII/267/2017 z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie zawarcia umowy partnerskiej                              

z Gminą na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1179G Pobłocie – Głuszynko – 

Potęgowo – do drogi krajowej nr 6”, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw,  kto się wstrzymał. 

podał wyniki głosowania: 

za - 18   przeciw - 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Przystąpił do głosowania wprowadzenia drugiego projektu uchwały i zapytał, kto z radnych jest                                

za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Słupskiego na 2017 rok, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw, kto się wstrzymał. 

podał wyniki głosowania: 

za - 18   przeciw – 0    wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Przystąpił do głosowania wprowadzenia trzeciego projektu uchwały, i zapytał, kto z jest za 

wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Słupskiego, zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw,   kto się wstrzymał. 

podał wyniki głosowania: 

za - 18   przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Przystąpił do głosowania wprowadzenia czwartego projektu uchwały, i zapytał, kto z radnych jest za 

wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu powiatu, które 

w 2017 roku nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia planu finansowego tych 

niewygasających wydatków, zechce podnieść rękę, kto jest przeciw,   kto się wstrzymał. 

podał wyniki głosowania: 

za - 18.   przeciw - 0  wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Stwierdził, że projekty uchwał kolejno zostały wprowadzone do porządku obrad w pkt. 6                          

ppkt 6, 7, 8 i 9 a ppkt 6, 7, 8 i 9 staną się ppkt 10, 11, 12 i 13  itd. 

Zapytał, czy ktoś z radnych proponuje inne zmiany. Innych zmian radni nie zaproponowali. Przystąpił 

do realizacji programu sesji.  

Porządek sesji 

  1. Otwarcie sesji. 

  2. Stwierdzenie kworum. 

  3. Zmiany w porządku obrad. 

  4. Przyjęcie protokołu XXXVI sesji 

  5  Interpelacje i zapytania radnych. 
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  6. Podjęcie uchwał:  

      1) w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji osób niepełnosprawnych, które finansowane  

          będą z zaliczki przekazanej z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych     

          w 2018 roku, 

      2) zmieniająca uchwałę nr XXV/232/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.  

          w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu  

          chronionym, 

      3) w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych  zawodowych 

           i prowadzących rodzinny dom dziecka, 

      4)  w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/141/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 23 lutego 2016  

           roku w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Uzdolnień w Powiecie Słupskim, 

      5) w sprawie określenia Regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze  

            motywacyjnym w ramach Programu Wspierania Uzdolnień w Powiecie Słupskim, 

      6) w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/267/2017 z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie zawarcia  

           umowy partnerskiej z Gminą na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej    

           nr 1179G Pobłocie – Głuszynko – Potęgowo – do drogi krajowej nr 6”, 

       7) w sprawie zmian w budżecie powiatu Słupskiego na 2017 rok, 

8) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, 

9) w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2017 roku nie wygasają z upływem roku  

      budżetowego oraz ustalenia planu finansowego tych niewygasających wydatków. 

10) w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, 

11) w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Słupskiego na 2018 rok, 

12) w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok, 

13) w sprawie planów pracy komisji Rady Powiatu Słupskiego na 2018 rok, 

14) w sprawie planu pracy Rady Powiatu Słupskiego na 2018 rok. 

  7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

  8. Wnioski i oświadczenia radnych. 

  9. Zakończenie sesji.  

Ad. IV  

Przyjęcie protokołu XXXVI sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - przypomniał, że protokół XXXVI 

sesji był wyłożony do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału Organizacyjnego. Do dnia dzisiejszego                            

nie zostały wniesione uwagi. Zapytał, czy są uwagi. Uwag nie było. Stwierdził, że protokół XXXVI 

sesji został przyjęty.    
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Ad. V  

Interpelacje i zapytania 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –  głosu udzielił radnej Marii Kobylarz. 

 

Radna Maria Kobylarz – interpelowała w sprawie dokumentacji technicznej na drogę powiatową 

Grąbkowo – Runowo do drogi krajowej Nr 6. oraz,  czy powiat  w 2018 roku znajdzie środki na 

rozpoczęcie tej inwestycji, bo Gmina Potęgowo znajdzie takie środki. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć interpelację. Głosu udzielił radnym Barbarze Zawadzkiej i Andrzejowi Kordylasowi. 

 

Radni Barbara Zawadzka i Andrzej Kordylas – interpelowali: 

-  w sprawie przestawienia znaków drogowych  informacyjnych z nazwą miejscowości Damnica –  

    przy wyjeździe od strony Słupska, przed budynkiem mieszkalnym na ul. Witosa 1, a przy  

    wyjeździe w stronę Główczyc za budynkiem mieszkalnym ul. Witosa 18. Ponadto przy ul. Witosa  

    jest teraz wybudowane nowe Nadleśnictwo, które wg aktualnego znaku znajduje się poza  

    miejscowością Damnica, 

- w sprawie utrzymania drogi powiatowej Nr 1141G  Łebień – Głuszyno  w miejscowości Strzyżyno, 

- w sprawie utrzymania drogi powiatowej Nr 1140G Łebień  -  Stara Dąbrowa, 

- wnioskowali o przebudowę drogi powiatowej Nr 1130G Jezierzyce – Rogawica – Mrówczyno na    

   odcinku od Bięcina do granic gminy Damnica. Wniosek ten popierają radni gminy, deklarując  

   rezerwację 50% środków przeznaczonych na ten cel. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –  głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera – interpelował: 

- w sprawie drogi powiatowej, która prowadzi do miejscowości Gać, która jest nieprzejezdna  

   ponieważ jest zalana wodą. Mieszkańcy po tej drodze mogą przemieszczać się za pomocą środków  

   transportowych OSP w Główczycach. Pomimo różnych spotkań, żadnych rozstrzygnięć nie ma,  

   chociaż wszyscy zgadzają się, że należy podnieść koronę wału drogi powiatowej.     

   Zapytał, czy Zarząd nad tą drogą pochyli się  i czy zostanie ona w okresie przewidywalnym  

   naprawiona, 

- w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie Urzędu Marszałkowskiego na remont drogi  

    wojewódzkiej nr 213 na odcinku Pobłocie – Żoruchowo, 

- w sprawie remontu na odcinku od drogi 213 do miejscowości Wykosowo. Fragment tej drogi  

   został rozmyty przez ulewne deszcze. Brak remontu spowoduje, że droga ta ulegnie dewastacji, 

-  w sprawie zwężenia chodnika wzdłuż drogi w miejscowości Stowięcino. Jakie ZDP w tej sprawie  

   podjął działania, żeby odkupić fragment działki od właściciela prywatnego, który nie zgodził się  

   na poszerzenie tego chodnika.    

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –  głosu udzielił radnemu Markowi 

Kołtunowi. 
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Radny Marek Kołtun – interpelował w sprawie drogi powiatowej z Jezierzyc do Rogawicy                            

na odcinku skrzyżowania Bięcina z drogą szutrową. Na tej drodze jest głęboka wyrwa zalana wodą, 

a wieczorem niewidoczna, co stwarza duże niebezpieczeństwo.   

 

Ad. VI 

Podjęcie uchwał:  

 

Projekty uchwał od ppkt 1 do ppkt 5 były omawiane na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej                    

i zaopiniowane pozytywnie.  

 

ppkt 1) w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji osób niepełnosprawnych, które  

              finansowane będą z zaliczki przekazanej z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób  

              Niepełnosprawnych    w 2018 roku 

     

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z  radnych chce 

zabrać głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 4 do protokołu)     

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania 

za - 18   przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVII/353/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia  2017 r.                      

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji osób niepełnosprawnych, które finansowane będą 

z zaliczki przekazanej z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2018 

roku, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 5 do protokołu)    

 

ppkt 2) zmieniająca uchwałę nr XXV/232/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia  

              2016 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

              w mieszkaniu chronionym 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z  radnych chce 

zabrać głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 6 do protokołu)     

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania 

za - 19   przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVII/354/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia  2017 r.                      

zmieniająca uchwałę nr XXV/232/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 20 grudnia 2016 r.                             

w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniu 

chronionym, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu)    
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ppkt 3) w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych  zawodowych 

               i prowadzących rodzinny dom dziecka 

            

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z  radnych chce 

zabrać głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 8 do protokołu)     

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania 

za – 19   przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVII/355/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia  2017 r.                      

w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzeń dla rodzin zastępczych  zawodowych                                          

i prowadzących rodzinny dom dziecka, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 9  do protokołu)       

 

ppkt 4)  w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/141/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 23 lutego  

              2016 roku w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Uzdolnień w Powiecie  

              Słupskim 

  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z  radnych chce 

zabrać głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 10 do protokołu)   

       

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania 

za - 18   przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVII/356/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia 2017 r.                      

w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/141/2016 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 23 lutego 2016 roku 

w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Uzdolnień w Powiecie Słupskim, została 

podjęta.  

(uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu)       

 

ppkt 5) w sprawie określenia Regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze  

              motywacyjnym w ramach Programu Wspierania Uzdolnień w Powiecie Słupskim 

       

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z  radnych chce 

zabrać głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 12 do protokołu)     

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  
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podał wyniki głosowania 

za - 19   przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVII/357/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia  2017 r.                      

w sprawie określenia Regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charakterze motywacyjnym                         

w ramach Programu Wspierania Uzdolnień w Powiecie Słupskim, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 13 do protokołu)   

 

ppkt 6) w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/267/2017 z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie  

              zawarcia umowy partnerskiej z Gminą na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi  

              powiatowej  nr 1179G Pobłocie – Głuszynko – Potęgowo – do drogi krajowej nr 6” 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – nadmienił, że projekt uchwały był 

omawiany na Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu i zaopiniowane pozytywnie. 

Zapytał, czy ktoś z  radnych chce zabrać głos. Głosów nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 14 do protokołu)     

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę, kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania 

za - 19   przeciw – 0   wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVII/358/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia  2017 r.                      

w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/267/2017 z dnia 28 marca 2017 r. w sprawie zawarcia umowy 

partnerskiej z Gminą na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej  nr 1179G Pobłocie – 

Głuszynko – Potęgowo – do drogi krajowej nr 6”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 15  do protokołu)   

 

Nadmienił, że projekty uchwał w pkt 7, 8 i 9 były omawiane na Komisji Polityki Społecznej i Komisji 

Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 7 ) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2017 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 16 do protokołu)     

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem  omówionego projektu uchwały,  

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVII/359/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia 2017r                   

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2017 rok, została podjęta. 

uchwała stanowi zał. nr 17  do protokołu)   
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ppkt 8) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 18 do protokołu)    

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem  omówionego projektu uchwały,  

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?   kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVII/360/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia 2017r                    

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego,  została podjęta. 

uchwała stanowi zał. nr 19  do protokołu)   

 

ppkt 9) w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2017 roku nie wygasają z upływem roku  

              budżetowego oraz ustalenia planu finansowego tych niewygasających wydatków 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 20 do protokołu)    

 

Przystąpił do głosowania  i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem  omówionego projektu uchwały,  

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw? kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 19  przeciw - 0 wstrzymało się - 0 radnych 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVII/361/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia 2017 r.                    

w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2017 roku nie wygasają z upływem roku         

budżetowego oraz ustalenia planu finansowego tych niewygasających wydatków,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 21 do protokołu) 

 

Projekty uchwał w pkt 10 i 11 były omawiane na wszystkich Komisjach Rady Powiatu                                             

i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 10)  w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  nadmienił, że do projektu uchwały 

została wprowadzona autopoprawka. Głosu udzielił pani Jadwidze Janickiej Skarbnik Powiatu. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – powiedziała, że Zarząd Powiatu Słupskiego zwraca się 

z prośbą o przyjęcie autopoprawek do projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Wieloletniej  

Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, które są związane z wprowadzeniem do projektu budżetu 

na 2018 rok oraz w kolejnych latach tj. 2019 – 2021 zmian po stronie dochodów i wydatków. Ponadto 

wprowadza się do projektu budżetu zmiany na zadania realizowane w ramach przedsięwzięć 

polegających na: 
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1. wprowadzeniu nowego zadania bieżącego pn. „Za życiem”, realizowanego przez Poradnię 

Psychologiczno – Pedagogiczną w Słupsku w latach 2017 – 2021.  

2. zmianie wartości przedsięwzięcia bieżącego pn. „Poprawa efektywności energetycznej Obszaru 

Funkcjonalnego Miasta Słupska poprzez termomodernizację budynków”, realizowanego przez 

Starostwo Powiatowe w Słupsku od 2016 do 2019 roku.  
3. zmianie wartości przedsięwzięcia bieżącego pn. „CISnę do pracy”, realizowanego przez 

Powiatowy Urząd Pracy w Słupsku.  

4. zmianie wartości przedsięwzięcia bieżącego pn. „Podniesienie jakości szkolnictwa zawodowego 

na terenie powiatu słupskiego na potrzeby rynku pracy”, realizowanego przez Starostwo 

Powiatowe w Słupsku.  

5. zmianie wartości przedsięwzięcia bieżącego i majątkowego pn. „Wzmocnienie potencjału 

pomorskiej krainy w kratę poprzez rewitalizację zabytkowych budynków szkieletowych wraz  

z restauracją organów kościelnych we wsi Swołowo na potrzeby mieszkańców Pomorza i innych 

regionów Polski”, realizowanego przez Zarząd Dróg Powiatowych w Słupsku.  

6. zmianie w przedsięwzięciu bieżącym i majątkowym pn. „Podniesienie jakości szkolnictwa 

zawodowego na terenie powiatu słupskiego poprzez utworzenie pracowni gastronomicznej, 

wyposażenie i doposażenie pracowni dydaktycznych oraz organizację kursów i szkoleń  

z zakresu kształcenia ustawicznego”, realizowanego przez Starostwo Powiatowe w Słupsku.                     

7. zmianie łącznych nakładów w przedsięwzięciu bieżącym pn. „CISnę do przodu”, realizowanego 

przez Powiatowy Urząd Pracy w Słupsku. zmianie łącznych nakładów w przedsięwzięciu 

bieżącym pn. „Kierunek aktywność”, realizowanego przez Powiatowy Urząd Pracy w Słupsku. 

Powyższe zmiany nie powodują w projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej  w roku 2018 oraz       

w kolejnych latach zmian  po stronie przychodów, rozchodów, wyniku budżetu oraz kwot długu.  

     (autopoprawka stanowi załącznik do projektu uchwały) 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają pytania.            

Pytań nie było. Poprosił panią Jadwigę Janicką Skarbnik Powiatu o przedstawienie opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały Rady Powiatu Słupskiego w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego na lata 2018 – 2032. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – odczytała Uchwałę Nr 149/p212/F/III/17 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 30 listopada 2017 roku,  

stanowiącą załącznik do projektu uchwały.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 22 do protokołu)    

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania i zapytał, 

kto z radnych jest za przyjęciem wraz z autopoprawką omówionego projektu uchwały, zechce 

podnieść rękę,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 17  przeciw - 0 wstrzymał się - 0 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVII/362/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 23 do protokołu) 
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ppkt 11) w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Słupskiego na 2018 rok 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  nadmienił, że do projektu uchwały 

została wprowadzona autopoprawka. Głosu udzielił pani Jadwidze Janickiej Skarbnik Powiatu. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – poinformowała, że Zarząd Powiatu Słupskiego zwraca 

się z prośbą o przyjęcie autopoprawek do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Słupskiego na 2018 rok, polegających na:  

1. zmniejszeniu wydatków bieżących  z kwoty 14 817,00 zł  na kwotę 3 381,00 zł  w dziale 801 

Oświata i wychowanie, rozdziale 80195 Pozostała działalność w związku z mniejszym udziałem 

powiatu w kosztach współfinansowania wynagrodzenia Prezesa i Wiceprezesa Zarządu Oddziału 

Związku Nauczycielstwa Polskiego w Ustce.  

2. zwiększeniu  dochodów i wydatków bieżących o kwotę 62 400,00 zł w dziale 801 Oświata                                 

i wychowanie, rozdziale 80195 Pozostała działalność w związku z podpisanym porozumieniem              

w dniu 27 listopada 2017 roku z Ministrem Edukacji Narodowej na realizację zadania z zakresu 

administracji rządowej, wynikającego  z programu kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za  

życiem”. Placówką bezpośrednio realizującą zadanie jest Poradnia Psychologiczno Pedagogiczna 

w Słupsku; 

3.  przeniesieniu kwoty 16 605,00 zł w dziale 750 Administracja publiczna, rozdziale 75020 

Starostwa powiatowe z wydatków bieżących do rozdziału 75019 Rady powiatów celem 

zabezpieczenia środków na  opłatę za dostęp do Internetu do obsługi systemu informatycznego 

e Sesja dla radnych powiatu słupskiego; 

4. przeniesieniu części dochodów i wydatków bieżących w kwocie 24 001,00 zł w dziale 853 

Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdziale 85395 Pozostała działalność z roku 

2017 do roku 2018 zaplanowanych do przeprowadzenia szkoleń branży „Chemia lekka” dla 

uczniów Zespołu Szkół Agrotechnicznych w Słupsku w ramach projektu „Podniesienie jakości 

szkolnictwa zawodowego na terenie Powiatu Słupskiego na potrzeby rynku pracy” 

współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014 – 2020 ze względu na brak możliwości 

wykonania zadania w terminie określonym w ofercie; 

5. przeniesieniu z roku 2017 do roku 2018  części dochodów i wydatków na realizację zadania  

„Podniesienie jakości szkolnictwa zawodowego na terenie powiatu słupskiego poprzez utworzenie 

pracowni dydaktycznych oraz organizację kursów i szkoleń z zakresu kształcenia ustawicznego”. 

ze względu na brak możliwości wykonania dodatkowych robót w zakresie instalacji elektrycznej, 

wentylacyjnej i klimatyzacyjnej w pracowni gastronomicznej w  Zespole Szkół Agrotechnicznych 

w Słupsku w roku 2017. Wykonanie powyższych robót jest uzależnione od wykonania przyłącza 

przez Zakład Energetyczny, który zobowiązał się do jego wykonania  w I kwartale 2018 roku. 

Zwiększenie dochodów kwalifikowanych o kwotę 354 729,00 zł, w tym bieżących o kwotę 

2 671,00 zł, majątkowych o kwotę 303 666,00 zł, natomiast wydatków bieżących 

kwalifikowanych o kwotę 3 142,00 zł oraz majątkowych o kwotę 407 745,00 zł w tym 

kwalifikowanych o kwotę 356 700,00 zł i niekwalifikowanych o kwotę  51 045,00 zł na realizację 

ww. projektu  wystąpi w dziale 801 Oświata i wychowanie, rozdziale 80115 Technika. Różnica 

w kwocie 471 zł między dochodami a wydatkami  wynika z faktu, iż wydatek na wykonanie tablic  
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pamiątkowych poniesiony został w 2017 roku, natomiast refundacja przez Urząd Marszałkowski 

poniesionego wydatki wystąpi w 2018 roku; 

6. zmniejszeniu po stronie dochodów o kwotę 500 000 zł dotacji z tytułu pomocy finansowej, która 

miała być udzielona przez Gminę Potęgowo i po stronie wydatków z kwoty 1 000 000,00 zł na 

kwotę 500 000,00 zł wartości zadania pn. „Przebudowa  drogi powiatowej nr 1182G od Nowego 

Skórowa do Nieckowa” ze względu  na niepodjęcie przez Radę Gminy Potęgowo stosownej 

uchwały o udzieleniu pomocy finansowej w 2018 roku dla Powiatu Słupskiego; 

7. usunięciu z projektu budżetu kwoty 279 594,00 zł zaplanowanej w dziale 921 Kultura i ochrona 

dziedzictwa narodowego, rozdziale 92195 Pozostała działalność  zadania pn. „Wzmocnienie 

potencjału pomorskiej Krainy w Kratę poprzez rewitalizację zabytkowych budynków 

szkieletowych wraz z restauracją organów kościelnych we wsi Swołowo na potrzeby mieszkańców 

Pomorza i innych regionów Polski”. W ramach projektu zaplanowano przebudowę drogi 

powiatowej nr 1105G we wsi  Swołowo”. Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego  

zakwestionowało kwalifikowalność wydatku ze względu na nie uznanie powyższej drogi za 

infrastrukturę kultury, pomimo pozytywnej opinii Pomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków w Gdańsku; 

8. usunięciu z projektu budżetu kwoty 2 743,00 zł zaplanowanej w dziale 750 Administracja 

publiczna, rozdziale 75023 Urzędy gmin na pokrycie kosztów funkcjonowania biura  Miejskiego 

Obszaru Funkcjonalnego Słupska w związku z rezygnacją Miasta Słupsk z ubiegania się od 

Powiatu refundacji kosztów ponoszonych na funkcjonowanie biura zgodnie z pismem z dnia 24 

listopada br.; 

9. zmniejszeniu o kwotę 68,00 zł dochodów i wydatków bieżących  zaplanowanych w dziale 853 

Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdziale 85395 Pozostała działalność na 

realizację projektu pn. „CISnę do pracy” realizowanego przez Powiatowy Urząd Pracy w Słupsku 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020 

zgodnie z zaktualizowanym wnioskiem o dofinansowanie projektu zatwierdzonym przez 

Instytucję Zarządzającą i aneksem do umowy z dnia z dnia 16 listopada 2017 r., 

W związku z wprowadzeniem powyższej autopoprawki ulegną zmianie kwoty ujęte    

     w projekcie uchwały budżetowej na 2018 rok w sposób następujący: 

 

§ 1. Ustala się dochody budżetu powiatu w łącznej wysokości      

w tym: 

1) dochody bieżące       

2) dochody majątkowe                                                                                                                                                                                         

    zgodnie z załącznikiem Nr 1 do uchwały. 

 

 89 669 505 zł, 

 

84 294 025 zł, 

5 375 480 zł, 

 



§ 2. Ustala się wydatki budżetu powiatu w łącznej wysokości      

w tym: 

1) wydatki bieżące w łącznej wysokości                                                      

    zgodnie z załącznikiem Nr 2 do uchwały 

2) wydatki majątkowe w łącznej wysokości                                                 

    zgodnie z załącznikiem Nr 2, w tym: 

a) zadania inwestycyjne roczne,  

         zgodnie z załącznikiem Nr 3 do uchwały                                                                                       

b) zadania inwestycyjne ujęte w wykazie przedsięwzięć 

         w ramach wieloletniej prognozy finansowej,  

         zgodnie z załącznikiem Nr 3a do uchwały            

  3) wydatki na programy i projekty realizowane z udziałem 

    środków o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 uofp, 

    zgodnie z załącznikiem Nr 3b do uchwały         

92 295 451 zł, 

 

77 469 654 zł, 

 

14 825 797 zł, 

 

14 825 797 zł, 

 

 

 

 1 896 943 zł, 

 

 

1 589 531 zł, 

§ 5. W budżecie tworzy się rezerwy: 

1) ogólną w wysokości      

2) celową w wysokości                                                                        

         z przeznaczeniem na: 

a) wydatki bieżące w kwocie                                                             

               w tym na: 

 realizację zadań własnych z zakresu oświaty i edukacji w kwocie       

 realizację zadań własnych zleconych organizacjom pozarządowym  

w kwocie 

 na wypłatę odpraw dla członków Zarządu, w przypadku 

rozwiązania stosunku pracy z upływem kadencji 

b) wydatki inwestycyjne i zakupy inwestycyjne w kwocie                       

              w tym na: 

 realizację zadań inwestycyjnych w kwocie                                                 

 c) zarządzanie kryzysowe w kwocie                    

 2 677 949 zł, 

      530 000 zł,  

   2 147 949 zł,  

 

     602 704 zł, 

 

      496 772 zł, 

 

       20 000 zł 

 

       85 932 zł      

     1 380 042zł, 

 

    1 380 042 zł, 

     165 203 zł. 

miany te powodują  

Powyższe nie spowoduje zmiany wyniku finansowego i z nim związanej kwoty przychodów                  

i rozchodów. 

(autopoprawka stanowi załącznik do projektu uchwały) 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poprosił panią Jadwigę Janicką 

Skarbnik Powiatu o przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 

budżetowej Powiatu Słupskiego na 2018 r  

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu – odczytała Uchwałę Nr 150/p212/P/III/17 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 30 listopada 2017 roku,  

stanowiącą załącznik do projektu uchwały.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają pytania.            

Głosu udzielił radnemu Sławomirowi Ziemianowiczowi.  
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Radny Sławomir Ziemianowicz – powiedział, że trzy lata temu był chyba najmniej zadowolony                    

z ludzi na tej sali odnośnie budżetu. Dzisiaj podziękował panu staroście i zarządowi, że gorycz 

niepowodzeń z tamtych czasów bardzo osłodzili jemu przez te trzy lata, ponieważ polityka budżetowa                                            

i inwestycyjna realizowana niczym się nie różni od tego co realizowali przez poprzednie dwie 

kadencje. Ponadto zwrócił uwagę na remont dachu, na który są przewidziane środki. Niemniej uważa,   

że należy zwrócić uwagę na konserwację elewacji, która wymaga prac konserwatorskich. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu staroście. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – powiedział, że na temat budżetu radni dyskutowali                             

na komisjach. Przypomniał, że mówiąc o tym, że środki, które są przewidziane na inwestycje,                                  

a szczególnie w dwóch zadaniach – droga Głobino – Kłusowo i druga droga – Ustka - Przewłoka –  

Objazda – środki pierwszego etapu ujęte są w budżecie powiatu. Natomiast nie są ujęte środki, które 

dwa razy po trzy miliony jak zakładali, a które otrzymają z programu Odbudowy dróg lokalnych 

gminnych i powiatowych. Jak już mówił, że droga Głobino – Kłusowo jest na liście ósma                                       

w kolejności, a droga – Ustka - Przewłoka –  Objazda w kolejności jest na trzynastym miejscu. Wtedy 

było planowane na drogi powiatowe 60 mln zł i tyle samo na drogi gminne. Teraz wszystko wskazuje 

na to, że tych środków może być mniej – 42 mln zł., w związku z tym droga Ustka - Przewłoka –  

Objazda może się nie zakwalifikować. Natomiast Powiat środki, które były udziałem ma 

zabezpieczone. Dodał, że najsłabszym punktem budżetu powiatu i działalności jest edukacja, gdzie 

cały czas trzeba dofinansowywać do subwencji oświatowej na poziomie około dwóch mln zł. Dodał, 

że wcześniej nie udało się przekonać Wysoką Radę, żeby wprowadzić Centrum Usług Wspólnych. 

Niemniej jednak prowadzi działania i starają się z opresji braków środków wybrnąć. Ostatnio odbyło 

się spotkanie z burmistrzem Ustki i jego pracownikami w sprawie wspólnego działania                                           

na wzmocnienie oddziaływania na środowisko szkoły podstawowej nr 3, (szkoła, która powstaje                 

po gimnazjum i naszego liceum) Byłyby to szkoły mistrzostwa sportowego, które dałyby szanse 

współpracując ze sobą, żeby ten nabór zwiększyć, a może w przyszłości połączyć w jedną szkołę, 

która by współpracowała z liceum. Na początek Miasto Ustka bardzo zainwestowało i inwestuje                   

w boiska sportowe do piłki nożnej, stadion lekkoatletyczny. W rozmowie z burmistrzem wskazujemy 

na brak sali gimnastycznej z prawdziwego zdarzenia, byłaby wykorzystywana nasza sala. Dodał,                      

że taki pomysł może być skuteczny tylko wtedy kiedy będą zatrudnione trenerzy, profesjonaliści                   

ze znanym nazwiskiem w środowisku sportowym piłki nożnej po to, żeby przyciągać młodzież                         

i dzieci. Drugie działanie polega na zleceniu firmie zadania w zakresie pomocy nam analizowania 

arkuszy organizacyjnych szkół, zatrudnienie w szkołach, żeby nas przekonać, że wszystko jest jak                   

w najlepszym porządku, że to co robią, nie może być bardziej oszczędniej prowadzone niż do tej 

pory. Dodał, że budżet na 2018 rok jest dobry jak na nasze warunki. 

  

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Pawłowi 

Gonerze.  

 

Radny Paweł Gonera – powiedział, że po raz któryś nie udaje się podnieść płac pracownikom 

starostwa, którzy w porównaniu z innymi jednostkami i samorządami mają żenująco niskie płace.  
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Podniesienie płac 2%, to jest poniżej progu inflacji. Myśli, że pani skarbnik wobec tego, że ma dużą 

nadwyżkę operacyjną na koniec roku „sypnie kasą” i te nagrody będą wyższe niż w tamtym roku. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił pan Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu staroście. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta – odpowiedział, że podwyżka była taka na jaką było nas stać. 

Ma nadzieję, że w przyszłym roku będzie większa. Uważa, że małymi krokami, ale bez przerwy,                   

niż skokami i dokąd one będą prowadzić.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – powiedział, że starosta, zarząd i cały 

urząd dobrze przygotował ten budżet na 2018 rok, na tyle ile nas stać. Dodał, że z oświatą większość 

samorządów się boryka i dopłaca. Dziwi się mieszkańcom Ustki, gdzie rodzice zamiast posyłać dzieci 

do Zespołu Szkół Ogólnokształcących i Technicznych, wysyła do Słupska, a subwencja idzie za 

każdym dzieckiem. Trzeba coś robić nie załamywać rąk, jak pan starosta powiedział rozmowa                                

z Miastem Ustka jest. Należy mieć nadzieję, że się trochę poprawi. Dodał, że początkowo 

zapowiadało się, że nie będzie inwestycji, ale dzięki dobrej współpracy z gminami sporo dróg 

zostanie zmodernizowanych w naszym powiecie i to cieszy.  

(projekt uchwały stanowi zał. nr 24 do protokołu)      

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wraz z autopoprawką 

omówionego projektu uchwały, zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 18  przeciw - 0 wstrzymał się - 1 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVII/363/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Słupskiego na 2018 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 25 do protokołu) 

 

ppkt 12) w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  nadmienił, że plan pracy był 

opracowany na posiedzeniach Komisji. Zapytał, czy są jeszcze inne uwagi 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 26 do protokołu)  

     

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0 wstrzymał się - 1 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVII/364/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku 

w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 27 do protokołu) 
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ppkt 13) w sprawie planów pracy komisji Rady Powiatu Słupskiego na 2018 rok 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  nadmienił, że plany pracy były 

opracowane na merytorycznych posiedzeniach Komisji. Zapytał, czy są jeszcze inne uwagi. Uwag 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 28 do protokołu)  

     

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0 wstrzymał się - 1 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVII/365/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku 

w sprawie planów pracy komisji Rady Powiatu Słupskiego na 2018 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 29 do protokołu) 

 

ppkt 14) w sprawie planu pracy Rady Powiatu Słupskiego na 2018 rok 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego -  zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

wnieść inne propozycje. Do planu pracy Rady. Takich propozycji nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 30 do protokołu)  

     

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omówionego projektu uchwały, 

zechce podnieść rękę,  kto jest przeciw?  kto się wstrzymał ? 

podał wyniki głosowania: 

za - 20  przeciw - 0 wstrzymał się - 1 radny 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVII/366/2017 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku 

w sprawie planu pracy Rady Powiatu Słupskiego na 2018 rok, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 31 do protokołu) 

 

protokół wyników głosowania XXXVII sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15, 12. 2017 roku 

stanowi zał. nr 32 do protokołu) 

 

(wniosek i opinie Komisji Polityki Społecznej  oraz Rozwoju Powiatu z dnia  14.15.2017 r. stanowią 

zał. nr 33 do protokołu) 

 

(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia  15.12.2017 r. stanowią 

zał. nr 34 do protokołu) 

 

Ad. VII 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –głosu udzielił panu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu.  
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Pan Zdzisław Kołodziejski starosta - odpowiedział na interpelację Marii Kobylarz w sprawie 

dokumentacji technicznej na drogę powiatową Nr 1189G Grąbkowo – Runowo. Dokumentacja 

techniczna na powyższą inwestycję została wykonana w terminie do 15 grudnia, jest złożona                              

w Zarządzie Dróg Powiatowych w Słupsku, jest analizowana i najprawdopodobniej zaakceptowana. 

Wójt i Rada Gminy Potęgowo powinni zdecydować, która droga jest ważniejsza dla mieszkańców                   

i należy ją wspólnie remontować: droga Nr 1182G Nowe Skórowo – Nieckowo, czy droga Nr 1189G 

Grąbkowo – Runowo. Powiat środki finansowe ma zabezpieczone w budżecie na 2018 rok. 

Na pozostałe interpelacje odpowie na piśmie.      

 

Następnie przekazał życzenia od Wójta Gminy Parchowo i mieszkańców, który podziękował Radzie 

za okazałą pomoc i wsparcie finansowe w trudnej sytuacji  po nawałnicy, która przeszła przez gminę 

w sierpniu 2017 roku. Dodał, że Gmina Parchowo rozliczyła się z 50 000 zł. wiele osób otrzymało 

pomoc w wysokości od 1000 zł do 8000 zł. Wykaz jest w starostów.  

 

Ad. VIII 

Wnioski i oświadczenia radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy ktoś z radnych chce 

złożyć wniosek lub oświadczenie. Głosu udzielił radnemu Pawłowi Gonerze. 

 

Radny Paweł Gonera – odczytał fragment protokołu, który został spisany 12 grudnia                               

w miejscowości Gać w sprawie nieprzyjezdnej drogi. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski starosta  - odpowiedział, że dzisiaj też jest takie spotkanie, na którym 

udział bierze pracownica z Wydziału Zarządzania Kryzysowego i wiele podmiotów, które na miejscu 

analizują, co jest możliwe do zrobienia. Najlepiej, żeby fachowcy się wypowiedzieli co powinno być 

zrobione. Podniesienie drogi o metr jest niezwykle kosztowne i niekoniecznie przynoszące efekty 

działania.   

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił radnemu Andrzejowi 

Kordylasowi. 

 

Radny Andrzej Kordylas – radni Gminy Damnica wnioskowali o przebudowę drogi powiatowej             

Nr 1130G Jezierzyce – Rogawica – Mrówczyno na   odcinku od Bięcina do granic Gminy Damnica. 

Wniosek ten popierają radni gminy, deklarując  rezerwację 50% środków przeznaczonych na ten cel. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zwracając się do Wysokiej Rady, 

powiedział, że kończący się rok był dobry dla Powiatu Słupskiego. Z okazji zbliżających się świąt 

rodzinnych, radnym i wszystkim obecnym z tej okazji złożył najserdeczniejsze życzenia.  Na 2018 

rok spełnienia najskrytszych planów i dużo zdrowia.  
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Ad. IX 

Zakończenie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - stwierdził, że porządek dzisiejszej 

sesji został wyczerpany. Zamknął XXXVII sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym                        

i wszystkim obecnym za udział w obradach. 

 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na płycie DVD oznaczone Protokół                              

Nr XXXVII/2017 sesji Rady Powiatu Słupskiego z dnia 15 grudnia 2017 roku i przechowywane jest 

przy protokole w Wydziale Organizacyjnym. 

zakończenie godz. 14 15       

             

          Przewodniczący Rady 

           Jan Olech 

Protokołowała: 

Irena Kaczmaryk 

 

 

 

 

 


